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Referat skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 

 
 

Mødedato 

 

Mødested  

 

Møde start/slut 

Onsdag 06.04.2022 Ødis Skole 16.00-18.00 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Betina Storm, Terry Lake, Bente Andersen, Jakob Monrad Henningsen, Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Vibeke 

Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen og Rikke Andersen 

 

Elever: Alexander og Victor 

 

Suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

Ordstyrer: Bodil 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Eleverne er ikke inviteret, Mette Westphal 
 



 

  Side 2 

 

 

 

 Emne Type Bilag Varighe

d 

Ansvar/ 

Referat 

1. Godkendelse af 

referat  

og dagsorden  

(Hvem laver video-

referat?) 

U   Udgår til næste møde 

2. Nyt   I alt  

XX min 

 

a) Bekymringspunkt 

vedr. diverse, jf. 

mail fra Sandra 

 

Hvad kan vi gøre 

for at ændre 

situationen og 

D  60  

min

. 

Der opleves utilfredshed med skolen. 

 

Enkelte elever vil flytte fra skolen. 

 

Ved sygemelding er det ikke altid, at vi ved, at det er langvarigt – skolebestyrelsen ønsker, at 

der bliver meldt ud, at en lærer er væk i længere tid uden at gå i dybden med årsagen. 

 



 

  Side 3 

 

 

 

hvordan kan 

bestyrelsen 

bidrage?  

 

Flere forældre har henvendt sig til skolebestyrelsen ang. manglende kommunikation fra skolen. 

Skolebestyrelsen ønsker generelt mere kommunikation ud til forældrene. 

Forældrene skal huske på, at de kan altid henvende sig til lærerne – opfordring til forældrene 

om at gøre det. 

Bedre med for meget kommunikation end for lidt. Også selv om man måske ikke er klar med 

en løsning, men så skrive at der arbejdes på en løsning. 

 

Der ønskes fokus på de gode historier om skolen. 

 

Overveje niveaudeling på mellemtrinnet så de dygtige elever kan spejle sig i hinanden og de 

ordblinde elever kan spejle sig i hinanden. 

Det er svært at lave forløb sammen på mellemtrinnet pga. elevgruppen. Eleverne ønsker ikke 

selv at være sammen med andre klasser (mellemtrinnet). 

 

Det er vigtigt med særskilte beskeder på aula om indsatser i en klasse eller lign., så det ikke 

bare står i ugeplanen på Meebook. 
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Overveje to årlige forældremøder om året. 

 

Forældretilfredshedsundersøgelse (anonym) er ikke sendt ud i år, men kommer ud snarest. 

Det gode resultat af sådan en undersøgelse bør synliggøres. 

 

Terry fortæller to gode historier om nye elever i GLO, der er meget tilfredse med skolen. 

 

Generelt en nedgang af antallet af elever de seneste 10 år. 

 

Overveje at GLO starter lidt før og er her i lokalerne ligesom i dette skoleår, så overgangen til 

førskole er nemmere. Huske at invitere børn fra andre børnehaver med, hvis de skal starte her 

i GLO. 

 

Aftaler: 

- Anbefaling om at tage fat i lærerne om stort og småt 

- De gode historier skal frem på facebook (Sandra) 

- Forældretilfredshedsundersøgelse (Bodil sender ud snarest) 



 

  Side 5 

 

 

 

- Fokus på mere kommunikation ud til forældrene 

 

b) Personalenyt 

 

Status på vikarer, 

rekruttering m.v.  

 

O  15 min 44 ansøgere og 4 til samtale, men ingen blev valgt. 

Afventer fra forvaltningen (på fredag) om vi må genopslå stillingen eller om der er overflytter 

fra anden skole 

Mangler pt. en pædagog 

Laurits er ansat til sommerferien 

Christian er ansat til og med november 

Karen er ansat til sommerferien 

Camilla fortsætter med støttetimer/inklusionstimer hele næste skoleår 

c) Valg til 

skolebestyrelsen – 

hvordan ligger 

landet? 

 

O  10 min Der mødte to kandidater op til valgmødet 

3 på suppleantposten men på sigt vil de gerne ind i bestyrelsen 

Overveje at ændre mødetidspunktet for skolebestyrelsesmøder – kan evt. variere fra gang til 

gang. 

 

d) Ringetider og 

skoledagens 

B  10 min Ringetider: 

Personalet ønsker de samme ringetider som i år 
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længde kommende 

skoleår 

 

Spisepausen i indskolingen - fokus på at de får 5 min. ekstra at spise i, så de går lidt før fra 

bevægelse 

 

Aftale: 

 – Ringetiderne fortsætter som hidtil. 

 

Skoledagens længe: 

Kan tage endnu mere af den understøttende undervisning 

Krav at når der fjernes understøttende undervisning, skal personaleresursen plottes ind i 

skemaet 

Indskoling: 

SFO’en skal åbne tidligere og tage imod indskolingselever hvis skoledagene gøres kortere 

Pt bruges understøttende undervisning primært på bevægelse, men der er også enkelte timer 

med understøttende undervisning. Det varierer fra klasse til klasse. 

0. og 1. kl. vil kunne holde fri kl. 13 hver dag og så efterfølgende gå i SFO. 

2. og 3. kl. vil have dage til kl. 13.30 eller 14.00, da de har flere fagfaglige timer og mindre 

understøttende undervisning. 
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Mellemtrin: 

Kan fjerne understøttende undervisning og omlægge til tovoksentimer eller lave om til andet 

fagfagligt tiltag, så i stedet for at fx 4. kl. får fri kl. 13 en dag, så får de to ekstra idrætstimer. 

Understøttende undervisning laves om til idræt, så de får ikke kortere dage eller 

tovoksentimer, men de får mere idræt. 

5.-6. kl. har ikke understøttende undervisning, der kan konverteres. 

 

Overveje at ændre bevægelsesbåndet, så det bliver et rul ligesom læsebånd, så det foregår i 

fagene i stedet for et bånd som nu. 

 

e) Brug af 

mobiltelefoner 

 

D  15 min Udskydes til næste møde 

f) Eventuelt 

 

 

D  5 min Berit: 

Der arbejdes på en byfest den 29. maj 2022. Skolen afholder åbent hus på skolen den dag 

(aftalt med TK) Byfesten skal foregå her på matriklen. Reklameskilte på lygtepæle med info 
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om byfesten. 

 

Bodil: 

Udvidelsen af børnehaven er under re-vurdering pga. stigende materialepriser. 

 

Berit: 

Ukrainebørn. Nordre skole og Munkevængets modtagerklasser tager imod i første omgang. 

Muligvis op til ca. 400 elever kan komme til kommunen. 

 

3. Næste møde    - Opfølgning på bekymringspunktet 

- Drøfte mobiltelefoner i skoletiden 

 

Udvalg på skolen: 

 

Sprogudvalg, inkl. SoMe: JH, TK, TL, Mette, Vibeke 

Kommunikationsudvalg: TK, LM, JH, Sandra, Rikke og Chris 
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Passive udvalg 

Samarbejdsudvalg Søbo: Sandra og Berit 

Lokaludviklingsudvalg (Børnehavebestyrelse, Skolebestyrelse og Lokalråd): Vibeke, Mette og Bodil 

 

 

Formænd er markeret med fed og står for at indkalde til udvalgsmøder. 

 

 

Brugernævnsmøder dette skoleår: 

 

30. maj 2022 

 

Bestyrelsesmøder dette skoleår: 

 

06.04 22 o      19.00-21.00 - ordinært 

10.05.22 t       16.15-18.00 – ordinært OBS på tidspunkt 

01.06.22 o      19.00-21.00 – udvalgsmøde? 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 


